
Zápis z 51. zasedání Osadního výboru Stržanov dne 7.11.2023 

 
Přítomní členové: Strašilová, Matulková, Jelínek       Nepřítomni: Nedvědová, Melichar    
Zapisovatel: Strašilová  
 
Projednávaná témata: 
 

Probíhají práce na stavbě protihlukové stěny, provoz na silnici I/37 omezen. Protihluková stěna byla zkolau-

dovaná, provoz se vrací do normálu a hned se o nás píše (viz příloha) + odkaz: 

https://www.idnes.cz/jihlava/zpravy/vysocina-strzanov-doprava-protihlukova-stena-zdar-nad-

sazavou.A231107_758693_jihlava-zpravy_epsal 

Na schůzi zaznělo to samé, občané jsou nespokojeni se vzhledem, protože ve Škrdlovicích je stěna všude 

stejná a u nás každý pes jiná ves. Jeden z komentářů byl: co kde zbylo, to tam dali. Někdo chválil, někdo si 

stěžoval. 

 

Smrk u školy je v tak špatné stavu, že jsme zažádali o jeho pokácení/částečný prořez. Tím pádem je z něho 

sundané vánoční osvětlení, ale určitě by byla škoda, kdyby zůstalo nevyužité. Pokud to bude možné, nechá-

me ho rozvěsit na některý listnatý strom na návsi a ke škole zažádáme o nový jehličnan. Na zbytek hlavního 

průjezdu obcí jsme chtěli na sloupy VO pověsit stejné ornamenty jako jsou od prvního vjezdu ke škole. Bo-

hužel nejdou nainstalovat na staré sloupy, takže čekáme na nabídku, co tam pověsit lze. Stále trvá. Navíc je 

znovu v jednání úhrada elektrické energie za vánoční osvětlení. V roce 2022 bylo hrazeno z rozpočtu místní 

části a letos se město taky snaží ušetřit. 

 

Další možnost jak ušetřit vidí město v tom, že nám přestane hradit i spotřebu elektrické energie v kapličce. 

Zaslali nám následující email. 
Pro představu: 
Veselíčko: za období 19.5. 2022 – 12.5. 2023 odebralo 20 kWh a zaplatili jsme 954 Kč tzn. 47 Kč/kWh 
Radonín:  za období 1.1. - 17.6. 2022 odebráno 0 kWh (asi se nesvítilo) a zaplatili jsme 331 Kč za nic 
Stržanov: za období 11.1.2022 – 9.1.2023 odebráno 241 kWh a zaplaceno 2959 Kč tzn. 12,27 Kč/ kWh 
Za rok 2023 ještě nemáme k dispozici faktury, ale elektřina i poplatky za odběrné místo jenom vzrostly. 

 Podle mého názoru by bylo výhodnější kapličky neosvětlovat a neplatit vysoké náklady na elektřinu. 

Samozřejmě jsme jim odepsali, že rozhodně nechceme přijít o nasvícenou kapličku ani o zvonění. Když 

bude nejhůř, zaplatí to opět místní část, ale nechceme, aby se z toho stal zvyk. 

 

Dlouhodobé investice návrh do rozpočtu 2024: bod podle zápisu z jednání OV na MěÚ + oprava/posílení 

elektroinstalace ve škole. Zatím nemáme konkrétní částku, která bude investovaná ve Stržanově. 

 

Na hřišti stále není plot, kterým byla oddělena herní část od rybníka. Několik urgencí. Instalaci má provést 

společnost SATT. 

 

Dne 18.11.2023 od 14:00 hod. tvoření pro společnost ONKA 

 

Bude i Mikuláš a navštíví podle zájmu jednotlivé domácnosti. Letáčky najdete do konce měsíce ve schránce. 

 

Další schůze na MěÚ je naplánovaná na 13.12.2023. Zápis rozešleme. Vzhledem k tomuto termínu bude 

další schůze ve Stržanově až 2.1.2024 od 19:00 hod. 


